



PORTUS
CALE

RUBY RED
GRAPE & RED BERRIES
GEL PARA MÃOS E CORPO
HAND & BODY WASH

PORTUS
CALE

RUBY RED
GRAPE & RED BERRIES
LOCÃO PARA
MÃOS E CORPO
HAND & BODY LOTION

PORTUS
CALE

LIMITED EDITION
RUBY RED
AROMATIC SOAP
PORTUGAL

PORTUS
CALE

HOTEL LINE

CASTELBEL

For more than two decades, Castelbel has enchanted hearts in Portugal and worldwide. Dedicated body and soul to capturing and reinterpreting the best that the Portuguese have to offer, Castelbel, based in Oporto, is famous for its hand-packed soaps, as well as other fragrant creations for the home and body under the Castelbel and Portus Cale brands.

PORTUS CALE - RUBY RED COLLECTION

Portus Cale is a sophisticated, design-orientated brand built around beautiful objects and aromas. Inspired by the treasure of the Douro Valley, Port wine, the Ruby Red collection is more than a tribute to the wine-growing history of northern Portugal. This premium line, for home and body, is perfumed with a delicious fragrance, an elegant fusion of sun-ripened Douro grapes and juicy red berries, in a result that couldn't be more seductive.

CASTELBEL

Depuis plus de vingt ans, Castelbel enchante les cœurs au Portugal et dans le monde entier. Dédié corps et âme à la capture et à la réinterprétation de ce que les Portugais ont de mieux à offrir, Castelbel, basé à Porto, est célèbre pour ses savons emballés à la main, ainsi que pour d'autres créations parfumées pour la maison et le corps sous les marques Castelbel et Portus Cale.

PORTUS CALE - COLLECTION RUBY RED

Portus Cale est une marque sophistiquée, axée sur le design et construite autour de beaux objets et arômes. Inspirée par le trésor de la vallée du Douro, le vin de Porto, la collection Ruby Red est plus qu'un hommage à l'histoire viticole du nord du Portugal. Cette ligne haut de gamme, pour la maison et le corps, est parfumée d'une délicieuse fragrance, fusion élégante de raisins du Douro mûris au soleil et de baies rouges juteuses, pour un résultat absolument séduisant.





TUBES - Tubes

40ml - 1,35fl.oz.

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE
ABOUT
EARTH



PLANT-BASED
TUBE



RECYCLED
PLASTIC CAP



VEGAN

SOAP - Savon

25g - 0,88oz.



MIXED



VEGAN



ECOPUMP

300ml - 10,14fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY WASH

Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE
ABOUT
EARTH



100%
RECYCLED
PLASTIC BOTTLE



BIO-RESIN
PUMP



VEGAN

**PORTUS
CALE**

www.castelbel.com

GROUPE GM
AMENITIES EXCLUSIVOS

www.groupegm.es | www.groupegm.pt